
Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie

Nummer DOC-21-338729
Zaaknummer Z-20-133065
Naam commissielid G. Gringhuis
Fractie GemeenteBelangen
Onderwerp Commissievragen GemeenteBelangen raadscie. 7-1 agendapunt 

9.3 Formele vaststelling subsidieplafond 2021
Datum waarop de vraag is gesteld 4 januari 2021
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie.
Portefeuillehouder Harry Nederpelt en Joset Fit
Afdeling Maatschappelijk beleid

Inleiding
Tijdens de begrotingsraad is het amendement Topsport in meerderheid aangenomen. De hiermee 
vrijgekomen gelden dienen te worden besteed aan de cultuur. Het college doet met dit 
raadsvoorstel het voorstel om het budget van het muziekonderwijs te verhogen.

1. Is deze keuze in overleg geweest met initiatiefnemers van het amendement?

antwoord Nee, er is geen overleg geweest met de initiatiefnemers.

2. Wat is de reden om te kiezen voor muziekonderwijs en niet voor andere culturele 
instellingen, zoals de partijen die ook hebben ingesproken tijdens de meningsvormende 
commissievergadering op 9 november.

antwoord We kiezen niet alleen voor het muziekonderwijs. We hebben besloten voor 2021 de 
middelen te verdelen tussen het muziekonderwijs en het oorlogsmuseum in Medemblik. 
We hebben deze keuze gemaakt omdat we: 
1. In de raad merkten dat er zorgen waren omtrent de bezuinigingen op het 

muziekonderwijs. Met dit amendement zagen we ruimte om de bezuinigingen deels 
te draaien met € 15.000,-;

2. Voor de resterende € 15.000,- hebben we gekozen voor het Oorlogsmuseum. Het 
gros van de bezuinigingen op cultuur gaat in op 1 januari 2022. Dat betekent dat er 
dit jaar wel nog budget is voor een Gouden Nacht, de culturele uitagenda, een 
cultuur coördinator etc. Het oorlogsmuseum heeft een subsidieaanvraag van 
€ 40.000,- ingediend en voldoet aan de vereisten. Er was alleen geen budget voor 
hen beschikbaar. Met dit amendement hebben we in ieder geval voor 2021 ruimte 
gevonden om eenmalig hun structurele subsidie van € 1.000,- op te plussen met 
€ 15.000,-. Het cultuurplatform was tevreden met dit voorstel. 

Hoe we de middelen uit dit amendement in 2022 inzetten is nog niet bekend. Dat doen 
we in overleg met het cultuurplatform. Hierin zijn alle culturele instellingen 



vertegenwoordigd.


